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Esitän, että Siikajoen kunnan valtuustoaloitteiden käsittelyssä ryhdytään noudattamaan aikajärjestystä 

siten, että aloitteiden käsittely aloitetaan välittömästi esittämisen jälkeen. Aloite tulee siirtää ao. 

hallinnonalan käsiteltäväksi ja siten valtuuston päätettäväksi siinä ajallisessa järjestyksessä jossa se on 

valtuustossa esitetty. 

Perustelut: 

Nykyisessä käytännössä aloitteiden käsittely on ajallisesti epämääräistä ja aloitelistauksesta voidaan 

päätellä, että aloite voi olla käsittelemättä vielä vuoden päästä esittämisestään. Voi käydä kuten vuonna 

2022 esittämäni aloitteen kohdalla pakollisen pysähtymisen merkin saamisesta Siikajoenkylän vaaralliseen 

Raahentie/Kastellintie risteykseen. Aloitteeni todettiin kuuluvan ELY-keskuksen päätettävien asioihin. 

Kuitenkin äskettäin pidetyssä kunnan johdon ja Ely-keskuksen vuotuisessa yhteistoimintapalaverissa asia oli 

"unohtunut ottaa esille" koska aloitetta ei oltu kunnan toimesta käsitelty. 

Kuitenkin monia myöhemmin esitettyjä aloitteita on tuotu valtuustokäsittelyyn. 

Aloitteeni tarkoittamassa risteyksessä on vuosien saatossa menettänyt henkensä kaksi henkilöä ja 

peltikolareita sattuu vuosittain. Pyöräliikenne risteyksessä on lisääntynyt huomattavasti alueellisen 

retkiverkoston kehittämisen seurauksena. 
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